
 
 

Møtereferat Ungdomsråd 16.10.23 

Kl. 15.45 - 18.45 

 

Navn  Innka

lt  

Til 

stede 

Marwa Shirin Khan – 2.året Melhus videregående -nestleder x x 

Marie Nordhaug Lyngen – 10.klasse Lundamo ungdomsskole X x 

Jørgen Raphaug Teksten – 10.klasse Eid x x 

Savannah Lie Bredesen –10.klasse Øya ungdomsskole x x 

Magnus Wolden – 9.klasse Lundamo x x 

Ida-Jannie Knubben Midtflå – 9.klasse Eid x x 

Torgrim Engan Eide – 9.klasse Gimse ungdomsskole x x 

Kristin Johnsen -veileder/ansvarlig   X  x 

   

Ansvarlig møteinnkalling neste møte: Marwa    

 

Tema/gjennomgang Konklusjon Ansvar 

Oppfølging av 

saker/referat  

Legg det inn i årshjulet. 

 

Den som har møteansvar, fører inn i årsrapporter under 

møtet. 

 

Velkommen til Oliver 

Langørgen 8b som blir 

med på et “prøve-møte” 

– rep fra Gimse 

ungdomsskole. 

Oliver har ikke mulighet til å komme i dag, men kommer 

neste møte.  

 

Jan Henrik Dahl fra 

Venneforening Naimas 

barnehjem kommer kl 

16.00 med oppdatering 

om barnehjemmet. 

Bygging av barnehjemmet er i gang. Det mobiliseres for å 

samle inn ca 300 000 for å ferdigstille prosjektet. Ur ønsker 

å kontakte Gustav Magnar Witzøe om ett eventuelt 

samarbeid/spons. UR og Venneforeningen sender en mail 

og kontakter han. Marwa og Jan Henrik ser på saken.  Det 

foreslås også at vi kontakter Petter Stordalen.  

 



Det planlegges for en tur i ferien 2024 for offisiell åpning for 

de som er interessert. 

Referat fra konferanse og 

videre arbeid med STOPP 

HATPRAT.  

 

Hvordan snakker vi i UR 

til hverandre og om 

andre? 

Jørgen Teksten, Torgrim Engan Eide, Ida Jannie Midtflå, 

Magnus Wolden, refererte fra samling på Utøya. Marwa er 

lokal ambassadør og Magnus og Ida-Jannie skal delta på 

ambassadørkurs om dette om to uker.  

Det er ønskelig at vi arrangerer workshop i skolene om 

hvordan vi snakker til hverandre jmf det de har lært på 

samlingene. Dette kan være ett samarbeidsprosjekt med 

elevrådene. 

 

 

Status på sponsorløp - 

referat fra siste møte og 

samtaler med rektorene. 

 

Det ser ut om det blir vanskelig å få til Sponsorbeløpet. 

Melhus Banken sponser 5000,- Ida-Jannie holder kontakten 

med dem og sjekker om Eid skole kan ta løp -om ikke løper 

Ungdomsrådet. 

 

 

Oppdatering av 

kakebokssalg og 

vervinger. 

Hvor lenge skal det 

selges? 

De fleste har vervet en person som trekker ett fast beløp i 

måneden. Vi selger kakebokser til 6.november -neste møte. 

Følg opp vervingene. Kontonr beløpet skal inn på er: 4212 

25 45347 Venneforeningen. 

 

 

Videre arbeid med 

seksualundervisningen – 

Litt om sex og sånt 

dagen. 

Eget referat foreligger etter møtet i dag.  

Referat fra fellesmøte for 

Ungdomsrådene i 

Trondheim, Melhus, 

Skaun, Malvik og Orkland 

4. oktober. 

Orientert.  

Informasjon om 

Solidaritetsjogg på 

Høyeggen.  

Marwa vært på Høyeggen og snakket om barnehjemmet i 

forbindelse med Solidaritetsjogg. Det ble samlet inn 14762,- 

kroner.   

 

Introduksjon til foredrag 

med Karianne Amlie 

Wahlstrøm 18.oktober. 

Intro er ordnet og ligger i 

Teams. 

De som introduserer, er: 

Kl 09.15 Gimse 9. og 10. Ida -Jannie 

Kl 12.00 Lundamo Eid og Øya 9. og 10. Savannah og Marie 

Kl 18.00 Foreldre og ansatte - Magnus  

 



Samling fredag 20.10 

med Elevrådene -

forberede info, hvem 

deltar? 

Åpner m presentasjon –Marie 

Generell informasjon om UR , hvordan bli medlem(Marie) 

hvor ofte møtes vi, sammensetning, får lønn, talerett i 

kommunestyret, (Savannah) 

Eksempler på saker vi har jobbet med- uttalelser vi har 

sendt inn, skolemat, seksualundervisningen, bygging av ny 

fritidsklubb, uttalelse ang Melhus torget, (Ida-Jannie) 

Hvordan kan Elevrådet samarbeide med Ungdomsrådet. 

Skriv konkret eksempel. (Torgrim) 

Ting vi deltar på: UFT, Drammen, barnehjemmet og 

innsamlinger, Stopp Hatprat, Stortinget, (Ida-Jannie)  

Se på Årsmeldingen og føy til det dere mener mangler. 

 

 

 

 

 


